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From:

Sent: Mon 4/20/2020 8:29:38 AM

Subject: RE: Corona tips Soa poli

Received: Mon 4/20/2020 8:29:38 AM

Het afnemen van een keeluitstrijk voor SOA diagnostiek is geen aerosolvormende handeling.
Er zijn verschillende scenario’s:

1. geen klachten, maar wel indicatie om keeluitstrijk af te nemen voor SOA diagnostiek: geen PBM nodig
2. keelklachten en/of koorts verdenking SOA/indicatie om SOA keeluitstrijk of te nemen: keelklachten en/of

koorts kunnen tekenen van COVID-19 zijn. Bij dergelijke klachten is het nodig om PBM te dragen. Overweeg
of keeluitstrijk nodig is, is blind behandelen een optie?

Verzonden: maandag 20 april 2020 07:36

Aan: SEE iv.ni>

Onderwerp: FW: Corona tips Soa poli

Heb jij nog suggesties wat we hier zouden kunnen antwoorden? Bij afnemen keel-neuskweek en symptomen die

kunnen wijzen op COVID-19 (dus ook koorts) om dann toch maar een FFP1 (dus geen FFP2) op te doen of gaat dat

te ver? Geen kweek afnemen dan? Of Alleen chirurgisch mondneusmasker?

Met vriendelijke groet,

IEEE vis:
5.1.2¢e

Dienst Vaccinvoorziening en Preventieprogramma’s (RIVM-DVP)

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

A. van Leeuwenhoeklaan 9 | 3721 MA Bilthoven | kame {jFRERN PostalePostbus 1 | 3720 BA | Bilthoven

Van: JEN @220.amsterdam.nl>
Verzonden: donderdag 16 april 2020 13:18

Onderwerp: RE: Corona tips Soa poli

Dag mensen,

Onderstaande vraag kwam bij ons binnen van de Soa poli. Ik vermoed dat meer Soa poli’s hier tegenaan lopen.
Soms ontvangen ze cliénten die geen hoestklachten hebben maar wel bijv. koorts/vergrootte lymfeklieren, mogelijk door de Soa die ze

hebben.
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Ik kan redeneren dat er geen mondneusmasker nodig is, omdat we ervanuit gaan dat keel/neus kweek afname al geen aerosolvormende

handeling is, maar wil graag jullie advies horen.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

GGD Amsterdam

a
Van:

Verzol . pril 2020 11:18

Aan:

CC:

Onderwerp: FW: Corona tips Soa poli
Urgentie: Hoog

allo|
Zie onderstaande vraag vanjglRYuit ons artsen overleg.

We hebben dit punt wel besproken tijdens de rondgang op de poli. maar komt niet terug in je advies.

Wij willen natuurlijk als zorgmedewerkers de werkelijke risicoschatting weten van besmetting.
De kans is misschien klein, hoewel we dit niet weten bij soa in de keel (en het hebben van het corona virus zonder klachten van hoesten.)
Nu nemen we onbeschermd kweken af bij klachten in de keel.

Het komt niet vaak voor maar gebeurd wel.

Uiteraard begrijp ik datje hierover even wilt overleggen metje achterban of misschien zelfs het RIVM?

Wilje je advies mailen?

Nogmaals; we zijn erg blij met jullie support,

Groet,


